
 

 

PROGRAM NA PODPORU VÝMĚNY 

KOTLŮ V OBCI PRAŽMO 



VÝCHOZÍ STAV 

OBLAST ŘEŠENÉHO PROBLÉMU 

 

 

 

ZIMNÍ INVERZE V ÚDOLNÍ ČÁSTI OBCE 
PRAŽMO  



VÝCHOZÍ STAV 

OBLAST ŘEŠENÉHO PROBLÉMU 

 

 

 

STAV, KDYŽ SE PŘIDAJÍ VŠICHNI 



VÝCHOZÍ STAV 

OBLAST ŘEŠENÉHO PROBLÉMU 

 

 

 

BĚŽNÁ SITUACE, JAK JÍ MNOZÍ ZNÁTE 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

 

ZPRACOVÁNÍ ENERGETICKÉ STUDIE  PRO  ZÁMĚR  

REALIZACE PROJEKTU S NÁZVEM: 

 

 „ZMĚNA ZPŮSOBU ZÁSOBOVÁNÍ TEPLEM OBCE 

PRAŽMO – CENTRÁLNÍ VYTÁPĚNÍ“ 

  

Ing. Jiří Nezhoda, Ph. D. – VŠB-TU Ostrava 

 

 

 

 

 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

 

 

 

 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

 

REALIZACE PROJEKTU BY BYLA MOŽNÁ ZA 
NÁSLEDUJÍCÍCICH PODMÍNEK: 

 

PROVEDENÍ DETAILNÍHO PRŮZKUMU ZÁJMU OBYV. 

CENA TEPLA BY NEBYLA VYŠŠÍ NEŽ 300 Kč/GJ 

DLOUHODOBÁ GARANCE CENY PALIVA 

DOSTATEČNÉ MNOŽSTVÍ PALIVA V OKRUHU cca 30 km 

ZÍSKÁNÍ DOTACE NA REALIZACI Z OPŽP 

 

 

 

 

 

 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

ENERGETICKÁ STUDIE BYLA DOPLNĚNÁ O 

ROZPTYLOVOU STUDII 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

Doc. Ing. Petr Jančík, Ph.D., VŠB-TU OSTRAVA 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

 

ENERGETICKÁ STUDIE BYLA DOPLNĚNÁ O 
ROZPTYLOVOU STUDII 

 

 DOCHÁZÍ A DÁLE BUDE DOCHÁZET KE ZVÝŠENÉ 
KONCENTRACI  SUSPENDOVANÝCH ČÁSTIC PM10  

A ROVNĚŽ KONCENTRACI SO2 

 

 REALIZACÍ PROJEKTU CENTRÁLNÍHO VYTÁPĚNÍ BY 
DOŠLO K VÝRAZNÉMU SNÍŽENÍ TĚCHTO 

KONCENTRACÍ 

 

 

 

 





NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

K SAMOTNÉ REALIZACI PROJEKTU NEDOŠLO ZEJMÉNA 

Z NÁSLEDUJÍCÍCH DŮVODŮ: 

 

PROBLEMATICKÉ ZAJIŠTĚNÍ DLOUHODOBÝCH A 

CENOVĚ STABILNÍCH DODÁVEK PALIVA (BIOMASY) 

 

 

NESCHOPNOST GARANTOVAT,  LIDMI OČEKÁVANOU 

STABILNÍ CENU TEPLA  

 

 

 

 

 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

K SAMOTNÉ REALIZACI PROJEKTU NEDOŠLO ZEJMÉNA 

Z NÁSLEDUJÍCÍCH DŮVODŮ: 

 

PROBLEMATICKÉ UZAVÍRÁNÍ SMLUV S 

POTENCIONÁLNÍMI ODBĚRATELI 

 

 

PROBLÉMY PŘI ZÍSKÁNÍ  DOTACE, RESP. S 

UDRŽITELNOSTÍ PROJEKTU 

  

 

 

 

 



NÁVRHY NA ŘEŠENÍ SITUACE SE RODILY JIŽ V 

ROCE 2009 

 

Hlava v oprátce  

 

 

 

  

 

 

 

 



V ROCE 2014 SE NAPLNILY ÚVAHY O 

ALTERNATIVĚ 

PROGRAM NA PODPORU VÝMĚNY KOTLŮ V OBCI 
PRAŽMO 

 

NÁVAZNOST NA VYHLÁŠENÍ SPOLEČNÉHO DOTAČNÍHO 
TITULU MSK A MINISTERSTVA ŽP 

 

VYUŽILI JSME SE SOUHLASEM KRAJE JEJICH DOTAČNÍ 
PODMÍNKY A VZOR SMLOUVY 

 

 

  

 

 

 

 



V ROCE 2014 SE NAPLNILY ÚVAHY O 

ALTERNATIVĚ 

PROGRAM NA PODPORU VÝMĚNY KOTLŮ V OBCI 

PRAŽMO 

 

PODPORA DO VÝŠE 80 % CELKOVÝCH UZNATELNÝCH 

NÁKLADŮ  

 

MAX. 20 000 Kč PRO KOTLE EKO TŘÍDY 3 

 

MAX. 40 000 Kč PRO KOTLE EKO TŘÍDY 4 A VÍCE 

  

 

 

 

 



V ROCE 2014 SE NAPLNILY ÚVAHY O 

ALTERNATIVĚ 

PROGRAM NA PODPORU VÝMĚNY KOTLŮ V OBCI 

PRAŽMO 

 

V KRÁTKÉ DOBĚ BYLO PODPOŘENO 8 ŽADATELŮ 

 

NĚKTEŘÍ Z NICH BYLI VYTIPOVÁNI OBCÍ 

 

 

  

 

 

 

 



V ROCE 2014 SE NAPLNILY ÚVAHY O 

ALTERNATIVĚ 

 

 

  

 

 

 

 



V ROCE 2014 SE NAPLNILY ÚVAHY O 

ALTERNATIVĚ 

PROGRAM NA PODPORU VÝMĚNY KOTLŮ V OBCI 
PRAŽMO 

 

PŘIDANÁ HODNOTA!!!!!!!!! 

 

DALŠÍ 4 DOMÁCNOSTI PROVEDLI VÝMĚNU KOTLE 

 

BEZ VYUŽITÍ DOTACE 

 

 DŮVOD???  

 

 

 

 



PLÁNY DO BUDOUCNA? 

ČEKÁME, CO SE BUDE DÍT 

 

MINULÝ ROK BYL INSPIRACÍ PRO DALŠÍ OBČANY 

JIŽ V TUTO CHVÍLI REGISTRUJEME  10 ZÁJEMCŮ 

 

ROZPOČET OBCE POČÍTÁ S DALŠÍ PODPOROU 

 

PŘIPRAVUJEME  SE NA VYHLÁŠENÍ NOVÝCH 

KOTLÍKOVÝCH DOTACÍ 

 

 

 

 

 



PLÁNY DO BUDOUCNA? 

ČEKÁME, CO SE BUDE DÍT 

 

SNAŽÍME SE OBČANŮM ZAJISTIT KOMPLETNÍ 

PROJEKTOVÝ MANAGEMENT 

 

PŘIPRAVUJEME ROZSÁHLOU KAMPAŇ S MOTIVAČNÍMI 

PRVKY 

 

CHCEME VYTVOŘIT MAPU S VYZNAČENÍM ZELENÝCH 

A ČERNÝCH DOMKŮ 

 

 

 

 

 



PLÁNY DO BUDOUCNA? 

BUDEME SE MOCI O NĚCO OPŘÍT? 

A CO LEGISLATIVA? 

 

 

 

 

 

 

 

NEJSME ZASTÁNCI REPRESÍ, ALE NA NĚKTERÉ 
POTŘEBUJEME HŮL DO RUKY!!!!! 

 

 

 

 



PLÁNY DO BUDOUCNA? 

POSUZOVAT BAREVNOST KOUŘE NESTAČÍ!!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



DISKUSE, DOTAZY? 

 

 

DĚKUJI VÁM ZA POZORNOST 

 

MAREK KANIOK, DiS. 

STAROSTA OBCE PRAŽMO 
 

 

 

 

 

 

 


